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Nieuws uit het team
- Het directietraject met de interim-invulling door Matthijs wordt afgebouwd. Binnen het team is

er behoefte aan duidelijkheid over het vervolg. Ingrid en Gaby kunnen vooralsnog veel
directietaken oppakken. Sommige vragen blijven nog liggen tot de dinsdagen. Wie initiëren de
vervolgstappen in dit directietraject?

- Mirjam en Francien zijn aan het reïntegreren. Francien staat weer zelf voor haar groep. Bij
Mirjam is er sprake van een vaste achterwacht.

- 11 januari was de laatste werkdag van Nieke. Ze heeft afscheid genomen van de leerlingen.

Nieuws vanuit de OR en/of GMR
- Er is geen recent nieuws vanuit de OR of GMR.
- Hannah heeft haar MR-stokje overgedragen aan Krista en Rosalie. Rosalie heeft toegezegd

Hannah's rol over te nemen om belangrijke punten uit de verslagen van de OR en GMR te
halen en deze met de MR-leden te delen.

Jaarplanning
- Het huidige jaarplan is vooralsnog meer een planning (waar we het over willen hebben) dan

een plan (wat we willen realiseren).
- Mirelle heeft toegezegd een opzet te maken voor de jaarplanning van 2022-2023.
- Het werkverdelingsplan heeft instemming van de teamleden nodig. Dit gebeurt nog niet;

teamleden geven interesses aan en worden op basis daarvan ingedeeld. Er is besloten dat
het werkverdelingsplan op de MR-agenda voor 11 mei komt, zodat er kritisch kan worden
meegedacht over de vorm en invulling.

- Er is dit schooljaar nog geen inzicht geweest in de begroting. Voor de komende maanden
heeft dit geen prioriteit. Begin schooljaar 23-24 komt dit op de MR-agenda.

- Gert-Jan en Karin zijn de vertrouwenspersonen op school. Zij stellen een intern verslag op
van de wijze waarop zij deze rol het huidige schooljaar hebben vervuld. Gert-Jan zal de
globale punten uit dit verslag bij de MR-vergadering op 9 maart ter kennisneming geven.

- Brian heeft het meest recente schoolplan voor zijn vertrek gemaakt en gedeeld. Zijn de
belangrijke punten daarin nog steeds de belangrijke punten? Deze willen we kritisch bezien.

- Matthijs is bezig met de formatie voor het schooljaar 23-24. Bij de MR-vergadering op 9 maart
willen we aandacht besteden aan de formatie. We laten dan ook zaken terugkomen, zoals:
het aantal groepen, leerlingenaantallen, verdeling van de lokalen.

- Gonny informeert bij Nannie naar het schoolontwikkelingsplan (SOP). Hoeveel prioriteit heeft
dit plan en kan het gepresenteerd worden aan de MR?

Overig
- De schoolresultaten worden binnen de school verzameld en geanalyseerd. Binnen het

bestuur van Voila is hier zicht op. Verschillende MR-leden vragen zich af of deze resultaten
en analyses ook met ouders gedeeld kunnen worden. Welke positieve en negatieve trends
worden er onderscheiden? Krista heeft toegezegd de rol van de MR hierbij te onderzoeken.

- Rieke vraagt Matthijs de wisseling van MR-leden mee te nemen in de nieuwsparro van 27
januari

- De vragen uit het schooltevredenheidsonderzoek zijn opgesteld door een extern bedrijf. Deze
vragen waren onnodig ingewikkeld door het gebruik van vaktermen. Wanneer worden de
resultaten teruggekoppeld naar ouders? Rieke vraagt dit na bij Matthijs en komt hier op de
MR-vergadering op 9 maart op terug.


